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Dnes je památný den: po řadě let se stává Federace a konkrétně AY 
znovu naléhavou výzvou. Po slavnostním setkání v Karolinu, které bylo 
konec konců vnějším rámcem, jemuž by býval chyběl obsah, nebýt večera 
a naší aktivity na něm, došlo k podstatnějšímu právě až večer. Vedle 
sentimentálního vzpomínání a pouhých informací (jak byly plánovány) se 
zcela prosadil vážný pokus o postavení otázky centrální: je dovoleno 
ponechat situaci tím, čím jest, a nepokusit se ji změnit podle svých sil? 
Rozhovor s Ondrou (a Opočenským), který po skončení večera 
následoval, byl brzo přerušen; má budoucnost? Jistě bude příležitost 
někdy v něm pokračovat (a vůbec začít – protože jsme se zatím nikam 
nedostali). Ale má to nějakou naději, která by nevedla k průšvihu?


